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RO.0002.7.2015.MI  

Protokół IX/15 

 

IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 12 listopada  2015 r., która odbyła się                   

w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku.  

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 10 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
15

 a zakończono o godz. 11
30

. 

 

W sesji udział wzięli:  

 

 Pani Agnieszka Nawrot  – Kopycińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Ewa Rymarska – skarbnik Gminy Frombork 

 Ewelina Ślepokura – dyrektor Miejsko - Gminnego Ośrodka  Kultury we Fromborku 

 Maria Łacko – Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

 Sylwia Mechlińska – Dyrektor Zespołu Szkól we Fromborku  

 Anna Zakrzewska – wicedyrektor ds. przedszkola 

 Marcin Zamojski – Radca prawny urzędu miasta i gminy Frombork  

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 1 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska przywitała przybyłych na sesję Panią Małgorzatę 

Wrońską  Burmistrza  Miasta i Gminy Frombork, radnych, sołtysów, gości, pracowników urzędu.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przywitała wszystkich radnych, sołtysów, pracowników, przybyłych 

gości. Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że w dniu 08 października 2015 r. odbyły się 

wybory w sołectwie Baranówka. Pani Burmistrz dodała, że został wybrany nowy sołtys sołectwa 

Baranówka, a została nim Pani Katarzyna Siwek.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska oraz Przewodnicząca Rady Pani Barbara Kędzierska   pogratulowały 

nowo wybranej Pani sołtys.  

 

Otwarcia IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

we Fromborku radna Barbara Kędzierska.   

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska  stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną 

liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 10 radnych  (nieobecni: radny Jacek Gawłowski, radny Wojciech 

Gawłowski, radna Magdalena Jakóbczyk, radny Robert Markun, radna Agata Stankiewicz). 

 

Ad. pkt 2 

 

Na sekretarza obrad  zaproponowano radną Dorotę Strabel.   

Radna Dorota Strabel wyraziła zgodę.  

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 
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Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Dorota Strabel.   

 

Ad. pkt 3. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że Pani Burmistrz Miasta i Gminy 

Frombork złożyła wniosek  o wprowadzenie do porządku obrad IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej                   

we Fromborku w dniu 12 listopada  2015 r. projektu uchwały sprawie ustalenia wzorów deklaracji                            

i informacji podatkowych. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedłożony wniosek.  

 

Za wnioskiem głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radny. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Wybór sekretarza obrad.  

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 01.10.2015 r.  

5.  Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 01.10.2015 r.  

6.  Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7.  Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

b) zmian w budżecie na 2015 r.;  

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2016 

roku; 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku                            

od środków transportowych w 2016 roku; 

e) określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów 

oraz określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2016 roku;  

f) stawek opłaty targowej, terminów płatności oraz sposobu jej poboru w 2016 roku; 

g) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w 2016 roku; 

h) zalecenia stosowania w 2016 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych miesięcznych 

stawek 1 metra kwadratowego czynszu najmu za najem lokali i budynków użytkowych; 

i) zalecenia stosowania w 2016 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych procentowych 

wysokości cen gruntów stanowiących podstawę do ustalenia czynszu dzierżawy z tytułu dzierżawy 

gruntów; 

j) wyrażenia zgody na zawarcie  z  dotychczasowymi najemcami umów najmu na kolejny okres 3 lat                     

po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat;  

k) wyrażenia zgody na zawarcie  z  dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na kolejny okres                  

3 lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat; 

l) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków                      

na terenie Miasta i Gminy Frombork; 

m) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania; 

n) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku; 
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o) ustalenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych;  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie porządek obrad.   

 

Za przyjęciem głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radny. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt 4.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddał pod głosowanie protokół z VIII zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 01 października 2015 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.   

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. pkt  5 i 6 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską                

o przedstawianie sprawozdania z realizacji uchwał  podjętych na VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej      

we Fromborku w dniu 1 października 2015 r.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiała sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesjach 

w dniach 1 października 2015 r. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

 

Wykaz  podjętych uchwał  podczas sesji  w  dniu 1 października 2015  r.  oraz sprawozdanie z pracy 

Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7.  

 

Radna Anna Żurowska zapytała (w kwestii kotłowni) jakie są terminy ewentualnego dołączenia 

kolejnych użytkowników. Mieszkańcy deklarowali się, iż chcieliby być przyłączeni.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że trzeba poczekać na to czy Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska ogłosi konkurs. Od tego zależy kiedy  gmina wystąpi o dofinasowanie, gdyż                        

z własnych środków gmina nie jest w stanie tego rozbudować. W pierwszym etapie przewidziane jest 

doprowadzenie ciepła do szpitala, przy okazji objęcie rozbudową małego osiedla. Jest to ekonomiczne                  

i jeden  etap prac.  To byłby jeden rok, może przypuszczalnie przyszły. A są jeszcze dwa etapy, czyli to 

kolejne lata. Szpital bardzo prosi i naciska ponieważ płacą bardzo duże kary za ochronę środowiska, mają 

piece węglowe, zaczynają się dla nich kary, są wyeksploatowane te kotły. Szpital bardzo chciałby się 

przyłączyć, tym bardziej, że da to stały poziom odbiorców. Szpital potrzebuje non stop gorącej wody.  
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Poprawi to kondycję ciepłowni. Z wyliczeń wynika, że moc zamówiona spada. Kiedy kotłowania 

zaczynała było zapotrzebowanie około 6 m wat, teraz jest 4,2. Spada bo bloki się docieplają i coraz mniej 

tej mocy potrzebują  a jednak koszty stałe są  nieugięte  i nie można ich obejść. Dołączenie nowych 

odbiorców, zwłaszcza takiego jakim jest szpital napewno da poprawię stabilizację kotłowni.  

 

Radna Anna Żurowska stwierdziła, że zanieczyszczenie powietrza przy określonych wiatrach jest 

ogromne.  

 

Ad. pkt 8.  

 

a) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/93/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/94/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie zmian w budżecie na 2015 r.; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/95/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2016 roku; 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że  w projekcie uchwały  w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2016 

roku w § 1 pkt 2 pod pkt. d) zmienia się zapis: z ,,w ustawie z dnia 23 lipca 2015 r.” na  zapis ,,w ustawie 

z dnia 9 października 2015 r.”.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedstawioną zmianę. 

 

Za przyjęciem głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/95/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2016 roku; 

 



5 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że odczyta korektę w § 1 pkt 1 c) 

 

,,zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem 

siewnym – 10,68 zł od 1 m
2 
powierzchni użytkowej”.   

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/96/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych oraz zwolnień w podatku   od środków transportowych w 2016 roku; 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku   od środków 

transportowych w 2016 roku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

e) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/97/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów oraz określenie wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w 2016 roku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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f) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/98/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie stawek opłaty targowej, terminów płatności 

oraz sposobu jej poboru w 2016 roku; 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku   od środków 

transportowych w 2016 roku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

g) Przewodnicząca Rady radna Barbra Kędzierska powiedziała, że  w dniu 09 listopada 2015 r. na 

posiedzeniu przedsesyjnym Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa  zaproponowała, aby w 

projekcie uchwały w  sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego w  2016 roku, 

obniżono średnia cenę skupu żyta ogłoszoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 19 października 2016 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów a będących podstawą do ustalenia podatku rolnego za rok podatkowy 2016 do kwoty 50 zł 

1 dt., która stanowi podstawę podatku rolnego.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek. 

 

Za głosowało 5 radnych. 

Przeciw głosowało 2  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3  radnych 

  

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/99/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego w 2016 roku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 5 radnych. 

Przeciw głosowało 5 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
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Projekt uchwały nie został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zarządziła przerwę.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska wznowiła obrady IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku. Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska stwierdziła, iż obrady są prawomocne, 

gdyż na 15 radnych obecnych jest 10 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że głosowany przed przerwą projekt 

uchwały nie został przyjęty, dlatego obowiązywać będzie kwota ustawowa tj. 53,75 zł za1 dt.  

 

h) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/99/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie zalecenia stosowania w 2016 roku na terenie 

miasta i gminy Frombork minimalnych miesięcznych stawek 1 metra kwadratowego czynszu najmu 

za najem lokali i budynków użytkowych; 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w podatku   od środków 

transportowych w 2016 roku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

i) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/100/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie zalecenia stosowania w 2016 roku na terenie 

miasta i gminy Frombork minimalnych procentowych wysokości cen gruntów stanowiących 

podstawę do ustalenia czynszu dzierżawy z tytułu dzierżawy gruntów; 

 

Radna Dorota Strabel  złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 
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Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

zalecenia stosowania w 2016 roku na terenie miasta i gminy Frombork minimalnych procentowych 

wysokości cen gruntów stanowiących podstawę do ustalenia czynszu dzierżawy z tytułu dzierżawy 

gruntów; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

j) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/101/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  z  

dotychczasowymi najemcami umów najmu na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania 

umów zawartych na okres do 3 lat;  

 

 Radna Dorota Strabel  złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie  z  dotychczasowymi najemcami umów najmu na kolejny okres 3 lat po 

zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat;  

 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

k) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/102/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  z  

dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu 

obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat; 

 



9 

 

Radna Anna Żurowska  złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie  z  dotychczasowymi dzierżawcami umów dzierżawy na kolejny okres 3 lat 

po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat; 

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

l) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/103/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Frombork; 

 

Za przyjęciem  głosowało 5 radnych. 

Przeciw głosowało 3 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

m) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/104/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

 

Radna Dorota Strabel  złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek  w sprawie nie 

odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  
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Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie  z  dotychczasowymi najemcami umów najmu na kolejny okres 3 lat po 

zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat;  

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

n) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że zostały dokonane zmiany, radni 

otrzymali projekt uchwały w odpowiednim kształcie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedstawione zmiany 

projektu uchwały i uzasadnienia.  

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/105/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury we Fromborku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 6 radnych. 

Przeciw głosowało 3 radnych. 

Wstrzymało się od głosu  1 radny.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

o) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr IX/104/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 r. w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji 

podatkowych;  

 

Za przyjęciem  głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

 

Ad. pkt 9.  

 

----------------------- 
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Ad. pkt 10.  

 

Radna Agnieszka Ros powiedziała, iż mieszkańcy wnioskują o dostawienie pojemnika na odpady 

pomiędzy ,,placem emeryta” a cmentarzem oraz postawienie znaku ograniczenia prędkości na ścieżce 

rowerowej przy ulicy Błotnej Zielonej oraz Mickiewicza. 

 

Radna Anna Żurowska dodała, że znak postawiony powinien być również na ulicy Ottona Śliźenia.   

 

Radni zapytali się gdzie zgaduje się ,,plac emeryta”. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jest to skrzyżowanie pomiędzy ulica Elbląską a 

Katedralną. Jest to nieformalna nazwa, gdyż to emeryci prosili o podcięcie drzew i uporządkowanie 

skwerku. W związku, iż był to ich wniosek, z sympatii nazwane zostało tak to miejsce.  Pani Burmistrz 

powiedziała, że zostanie sprawdzone, czy jest to działka gminna i czy  można dostawić w ww. miejscu 

śmietnik. 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że na ostatniej sesji wnioskowała o ustanowienie przejścia dla 

pieszych na ulicy ZHP. Czy coś wiadomo na ten temat?   

 

Na sesję przybył Pan Andrzej Szyszło – kierownik referatu inwestycji, zamówień publicznych, 

gospodarki przestrzennej i komunalnej i ochrony środowiska. 

 

Radna Anna Żurowska zapytała o skauting europejski?  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że w gminie nie ma grup harcerskich, ale 

organizowane są różnego rodzaju rajdy piesze przez Zespół Szkół. Zespół Szkół udostępnia również salę 

gimnastyczną. We wrześniu bodajże był rajd dzieci z Tolkmicka, dzieci spały na sali, albo współpraca ze 

schroniskiem. W szkole byłoby bezpłatnie.  

Radna Anna Żurowska stwierdzała, że gdyby taka grupa utworzyła się przy parafii to mogłaby  

skorzystać z noclegu.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że szkoła prowadzi tego typu działania i raczej nie 

powinno być problemu, jednakże co do szczegółów należy rozmawiać z Panią dyrektor Zespołu Szkół.  

 

Pan Andrzej Szyszło powiedział, że nie pytał zarządu dróg powiatowych. Pan Andrzej Szyszło 

powiedziała, że przeprasza i niezwłocznie dzisiaj zapyta, jednakże przewiduje, że będzie to odpowiedź 

negatywna.  

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała, czy można  napisać uzasadnienie, dlaczego wykonanie przejścia 

jest potrzebne? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że zawsze się argumentuje wniosek.  

Radna Jadwiga Urbanowicz dodała, żeby poprzeć to tym, iż dzieci idąc do szkoły przechodzą przez ulicę,  

gdzie nie ma przejścia. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że od orlika do cmentarza nie ma przejścia.  

 

Ad. pkt 11.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła IX zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

Na tym protokół zakończono.  
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Sekretarz obrad: radna Dorota Strabel    

Protokołowała: Monika Iwańska   

 

 

Obrady IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 12.11.2015 roku zostały 

utrwalone na płycie CD, która znajduje się w biurze rady. 

 


